

Nutrition Service Referral Form 營養服務轉介書

To: United Christian Nethersole Community Health Service Division of Community Nutrition 基督教聯合那打素社康服務 社區營養服務 Via FAX: 2348 9130 Email: cns@ucn.org.hk	From: Name & Telephone of Referring Doctor 轉介醫生姓名及電話:
--	--

Name of Client (病人姓名): _____ (中文) _____ (英文)

Date of Birth (出生日期): _____ Age (年齡): _____

Gender (性別): Male (男) Female (女) HKID#香港身份証號碼: _____ ()

Contact (Day-time) Tel. (日間聯絡電話): _____

Diagnosis: _____

Diet Recommendation (Reasons for referral): _____

Relevant Laboratory Tests: (Complete or attach lab. report)

Name of Test	Date: / /	Unit
	Value	
Cholesterol – Total		
Cholesterol – LDL		
Cholesterol – HDL		
Triglyceride – TG		
Glucose (fasting)		
Glucose (2 hr pp)		
Glucose (spot)		
HbA1c		
ALT / AST		
Creatinine		

Name of Test	Date: / /	Unit
	Value	
Uric Acid		
Sodium		
Potassium		
Total Protein		
Albumin		
Globulin		
Haemoglobin		
Food Allergy, if any		
Others, specify:		

Relevant Medications: _____

Doctor's Signature: _____ Date(日期): _____

Directions (步驟):

1. Please complete and fax to Community Nutrition Service of UCN at 2348 9130.
填妥後請傳真至基督教聯合那打素社康服務 - 社區營養服務收 2348 9130.
2. Patient will be contacted by telephone for an appointment. There is a service fee of \$220 to \$490 per visit with preferential price of \$150 to \$280 for those elderly care holder# /age 65or above# / recipients of CSSA payment# / disabilities allowance# / registration card for people with disabilities#.
3. 我們將直接聯絡病人，並安排約見時間及地點。營養輔導收費每次為\$220 至\$490。長者咭持有者#、65 歲或以上者#、領取綜援計劃#、傷殘津貼或殘疾人士登記証持有者#，每次為\$150 至\$280。
4. For enquires, please contact Community Nutrition Service at 2172 0727.
如有任何查詢，歡迎致電 2172 0727 (社區營養服務)

Rate only applies for bookings on weekday only (Monday to Friday) at designated community health centres of UCN All of the prices and information listed above are subject to change without prior notice.
#優惠收費只適用預約於平日(星期一至五)本機構指定之社區健康中心。以上所有收費及資料如有更改，恕不另行通知。

For CN Use: Appt. Date/Time/Centre: _____ Initial: _____